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Terepíjász Szakmai Bizottság  

 

Az év fordulópont volt a terepíjászatban. 

Bár GP sorozat nem indult, az országos bajnokság magas színvonalú versenyt hozott. 

Kiemelkedő teljesítményt értek el a válogatott versenyzőink.  

Kakas István és Gajdos Csaba, akik olyan lendületet adtak a szakágnak, hogy komoly 

érdeklődés ébredt a világjátékokat felügyelő Olimpiai Bizottságban is.  

Anyagi támogatásukkal további célokat tűzve készülhetnek versenyzőink  a következő évekre.  

Természetesen a többi eredményes válogatott versenyzőről sem szabad megfeledkezni, akik 

anyagi forrásaikat nem kímélve, külföldi versenyeken vettek részt, itthoni nem lévén. 

 

Megrendezésre került az IFAA EB. Sikeres rendezőként az IFAA további szervezési 

feladatokat bízott a szövetségre. 

 

Újjá alakult a szakmai bizottság. Makai János vezetésével két új tag került a vérkeringésbe. 

Rabotka György és Fábos László dolgozik a továbbiakban a terepíjászatért. Elkészült a 

csúcslista és a minősítések listája. Határoztak a következő év versenyeiről. 

Itt szeretném megköszönni a 2010-ben indult DTK versenysorozat szervezőinek a 

terepíjászatban végzett elévülhetetlen munkáját, aminek eredményeire a továbbiakban is 

építhetünk. 

 

 

A jövőről: 

A Magyar Íjász Szövetség komoly beruházással lendített a szakág életén és versenyzési 

lehetőségein a két újonnan kialakított állandó pályával Nádasdon és Borsodnádasdon. 

A szakmai bizottság: 

- Terepbírók képzése 

- Csatlakoztunk az Alpok Adria versenysorozathoz 

- GP sorozat szervezése 

- Országos Bajnokság rendezése 

- Határozat a kategóriákról és a minősítési szintekről 

 

Reményeink szerint ismét régi népszerűségét éri el a szakág és ez létszámban is 

megmutatkozik. Tovább nő azoknak a csapatoknak a száma, akik színvonalas 

terepversenyeket rendeznek. 
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